
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 24. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 418

Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren - jævnfør ministerens citat i pressemedde-

lelsen ” Nye regler skal fremtidssikre Dankortet” af 16. juni 2020 (https://em.dk/nyhedsar-

kiv/2020/juni/nye-regler-skal-fremtidssikre-dankortet/) - finder det nødvendigt, at staten

skal ”understøtte fremtidssikringen af Dankortet” i lyset af, at Dankortet er et kommercielt

betalingskort, der er ejet af den amerikanske kapitalfond Hellman & Friedman?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt

formand
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